
Referat FAU møte Jaren skole 27.09.2023, kl. 19.00 

Tilstede: Joakim Hedlund, Trond Jenserud, Marie Schrøder Hansen, Linda Eidsand Skiaker, Madelen 
Mensach Dyrud, Hege Nilsen, Gunnhild Søgaard, rektor Anne Johannessen 

Fra idretskomitéen: Nils Harald F. Mar�nsen og Nils Tarjei Nilsen, kun �lstede sak 1. 

Forfall: Morten Bleken 

Referent: Gunnhild Søgaard 

Agenda: Møte med idretskomité samt saker fra innkalling. 

Saksnr. Saks�tel Oppsummering/vedtak Ansvarlig 
1 Orientering fra 

idretskomitéen 
Formål: Komiteen skal bidra �l ak�vitet og anlegg. 
Mens dugnadsarbeid fortrinnsvis ligger �l klassene, 
ikke komiteen. 
 
Medlemmer: Ønsker minst en representant fra hvert 
trinn (ikke noe maksantall). Rektor hadde oversikt. 
Ønsker ny leder.  
 
Fotballbanen. Vedlikeholde �l våren, så holder den 
kanskje 3 – 4 år �l (buste opp, fornye med mer 
gummigranulat). Den er ca. 8 år nå, kan søke om 
midler eter minimum 10 år �l å byte ut (da med pad, 
ikke gummigranulat). Jaren IL har bygd og står som 
juridisk eier. Gran kommune er eier av grunnen. Netet 
rundt banen er kommunens ansvar. 
 
Sykkelparkering. Søkt sparebanks��elsen om midler, 
men avventer avklaring fra Gran kommune i�. 
fakturering. Håper på snarlig godkjenning og start. 
 
Skiløyper. FAU og andre sponset med en sum �l dri� i 
�or, og FAU må drø�e om vi skal støte videre. Vår 
støte faktureres i år, da betalingen ble gjort først nylig. 
Kommunen som egentlig burde bekoste at skolen har 
skiløyper. De som kjører har gjort det mange ganger og 
gjør det gjerne. Så ved forespørsel kjører de gjerne �l 
skidag/ ak�vitetsdag. 
 
Hjertestarter. Skolen v/ Anne kontakter Ole Hval. 
Trenger s�kkontakt og sted for plassering ute. 
Varmeskap og hjertestarter er på plass. Varigfondet 
betaler for repe�sjonskurs. Bør få inn en liten glad-sak i 
lokalavisa, med takk �l Varigfondet. 
 
Økonomisk støtte. Kan søke Varigfondet, 
Gjensidiges��elsen, Sparebanks��elsen DnB, 
Sparebanks��elsen Gran. Søknadsfristene bør ligge i 
årshjulet �l FAU. Bruke de mulighetene som finnes. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Madelen 
 
 
 
 
 
 
 
Anne 
 
 
 
 
 
Marie, 
Madelen 



2 Nyt fra 
trinnene 

1. trinn: Fin oppstart. Bra med �dlig foreldremøte. Har 
hat dugnad på uteplassen (lit få oppmøte pga. 
misforståelse). Netverkssamling: Helloweenfest 
 
2. trinn: Hadde netverkstreff i mai/juni. Skal ha 
foreldremøte i morgen. Forberedt på å ordne 
juleavslutning. 
 
3. trinn: God oppstart. Netverkssamling: Pizza på 
skolekjøkkenet eter høs�erien.  
 
4. trinn. Bra start. Fornøyd med psykisk helseuka. Bra 
oppmøte på foreldremøte forrige uke. 
Netverkssamling skal være Helloween-fest, på selve 
dagen. Skal vise skrekkfilm på storskjerm ute.  
 
5. trinn. Ny lærer. Hat mange lærerbyter, og det var 
ikke overlapp ved oppstart. Men grei start. 
Foreldremøte i går. Bra oppmøte. Netverkssamling: 
Helloweenfest (helg). Leksehjelp var tema på 
foreldremøte. Frustrasjon knytet �l ordning med 
morgenleksehjelp. 
 
6. trinn: Samme lærer, samme barn, samme dynamikk. 
Ungene får være med å bestemme tema. Språkbruk 
har vært tat opp som tema. Jobbes med. Hat besøk 
av brannvesenet, og skal jobbe med tema�kken 
sammen med 3. trinn. Leksehjelp var tema på 
foreldremøte. Frustrasjon knytet �l ordning med 
morgenleksehjelp. Netverkssamling ikke avklart, fikk 
avslag hos UngHadeland (for unge �l å leie 
UngHadeland sine lokaler). Uro knytet �l 
voldshendelsene i Gran sentrum. 
 
7. trinn: Netverkssamling på Ungdommens Hus. De får 
låne det på en torsdag i oktober/november. Læreren 
har vært en del borte. Men fikk gjennomført 
overna�ngstur på Sagvollen. Topp tur, med bra vær. 
Elevene var kjempefornøyde. I læreplanen at 7. trinn 
skal ha overna�ng som del av kroppsøving. Uro 
knytet �l voldshendelsene i Gran sentrum. 

 

3 Nyt fra rektor Farlig skolevei 
Rektor orienterte om u�ordringene med skolevei 
knytet �l opprydding og gjenoppbygging eter uværet 
(Hans). Berører mange av veiene �l skolen. 
Enighet om at FAU og skolen tar kontakt med 
kommunen om farlig vei. FAU v/ Joakim og skolen v/ 
rektor. 
Møtet bør være åpent for å drø�e ulike løsninger. Men 
et forslag �l �ltak kan være at anleggsarbeid ikke skal 
starte før 8.30. 
 

Anne, 
Joakim 



Generell informasjon 
Skjer mye. Har fåt flere nyansate som har kommet 
godt i gang.  
Gode erfaringer med valgfag. Elevene gjør seg 
erfaringer med egne valg. 

4 Nyt fra 
SU/KFU/SMU 

Første møte i KFU i morgen.  
 
Første SU og SMU møte i dag. Linda ble valgt �l leder. 
Det skjer �ng i kommunen nå i�. skolestruktur. Gunn 
Seigerud fra poli�kerne, elevrådsrepresentant Oskar. 
Utstyr i sløyden er ønske fra elevrådet. Ønsker 
«ønskeliste» fra Anne. 

 

5 Økonomi Ny økonomiansvarlig inne i rollen (Marie). 
FAU er nødt �l å ha egenandel etersom det må betales 
for utlegg før vi får �lbake fra s��elser. Men FAU bør 
vurdere innimellom hvor stor denne poten bør være. 
Økonomiansvarlig ser på størrelsen på forventede 
utlegg �l 17. mai og andre ak�viteter. 
Budsje�orventninger bør komme høyt i referatene fra 
�dligere arrangement. 
 
FAU har nå kort på Kiwi. Det skal være hos 
økonomiansvarlig (som kortet hos Europris), og lånes 
ut ved behov.  

FAU medlemmer informerer komitémedlemmer om 
forventninger og ansvar knytet �l størrelse på budsjet 
og regnskap. 

Marie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
FAU 
representant 
for trinn 

6 Digitalisering Fortsat u�ordring med �lgang for enkelte i Teams.  Anne 
7 Lydanlegg �l 

skolen 
Anlegget har kommet. Forslag er at anlegget blir testet 
første gang når valgfaggruppa sang og teater skal 
fremføre. Anne følger opp. 
Invitere representant for Sparebanks��elsen, og få �l 
en nyhetssak �l lokalavisa. 

Anne 
 
 
 

8 Oppfølging 
foreldremøte 
med FUG 

Kort gjennomgang av noen spørsmål/svar fra runden i 
klassen eter foredrag på vårens foreldremøte med 
FUG. 
FAU ønsker å følge opp temaet over �d. Aktualisert 
med hendelsene i Gran, som også påvirker 
skolehverdagen. 
Ha som agendapunkt videre. 

Madelen 

9 Årshjul FAU Arbeides videre med. Hege og Madelen følger opp. 
Sendes ut før neste møte i FAU. 

Hege, 
Madelen 

10 Eventuelt TV under matpausen på skolen Kommet inn 
bekymring/spørsmål om praksis. Rektor orienterte om 
at det er ulik praksis i ulike klasser. Skolen kan ta en 
runde på hva som er intensjonen i de ulike �lfellene. 
 

Praksis for utlån av gymsalen på skolen. Gymsalen 
lånes ut �l lag og foreninger, gra�s. Når det ikke er 

Anne 
 
 
 
 
 
Anne 
 



skolearrangement. Lånes ikke ut i helger. Kan lånes ut 
privat, �l f.eks. bursdager. Kan også lånes ut �l 
netverkssamlinger, etc. �l klassene. F.eks. klassefest 
fredag kveld. Skolekjøkken kan også lånes. Netsiden 
bør oppdateres med rik�g informasjon. Anne følger 
opp. 

Sløyd. Mangler materialer. Kan være mulig å få 
kassert/skadet trelast fra Gran Tre. Joakim undersøker. 

Drø�e overna�ng i 7. trinn. Sak �l neste møte: 
Skolestyrt del av læreplan (teltur el.l., som 
kroppsøving). Foreldrestyrt avslutningstur i �llegg. 
 

 
 
 
 
 
 
 
Joakim 
 
 
Madelen 

11 Kommende 
møtedatoer 

25.okt.  
29. nov. 
17. jan.  
28. feb.  
20. mars 
24. april 

 

 

 

 

 


